
ZAP IS NIK*
sa Osme - posebne sjednice Prvog redovnog (proljecnjeg) zasijedanja u 

2021. godini Skupstine Crne Gore 27. saziva, odr^ne 24.Juna 2021. godine

Sjednica je pocela u 12 sati i 50 minuta.
Sjednicije predsjedavao Aleksa Becic, predsjednik Skupstine. 
Predsjednik Skupstine je podsjetio da Je ovo sjednica u redovnom 

zasijedanju posvecena premijerskom satu i poslanickim pitanjima u vezi sa 
odredenom temom i obavijestio da Je dnevni red sjednice:

PREMIJERSKI SAT I POSLANICKA PITANJA U VEZI SA ODREDENOM TEMOM

U okviru premijerskog sata, pitanja predsjedniku Vlade postavili su
poslanici:

1. Memo Koprivica, oviasceni predstavnik Kluba poslanika Demokrate - 
Demos - Mir je nasa naeija:

„Crnogorska Javnost Je svjedok napada na vjerske objekte, pocev od 
septembarskog nasrtaja na dzamiju u PlJevIJima, pa do najnovijeg napada na 
Cetinjski manastir i svestenike u njemu. Da li su ove akeije dirigovane iz centara 
kojimajecilj da Crnu Goru drze kao duboko podijeljeno i polarizovano drustvo ili 
se radi i o drugim motivima usmjerenim na podrivanje bezbjednosti i stabilnosti 
u Crnoj Gori?“

Dr Zdravko Krivokapic, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor 
Je komentarisao Momo Koprivica, a predsjednik Vlade je odgovorio na komentar. 
Poslanik Momo Koprivica Je iznio stav na odgovor predsjednika Vlade.

2. Ivan Brajovic, predsjednik Kluba poslanika Socijaldemokrata Crne Gore:
„Da li imate plan za prevazilazenje ove do sada nezabiljezene politicke

situaeije u kojoj se nalazi Crna Gora? Vlada na cijem ste celu Je izgubila 
povjerenje vecine poslanika u Skupstini Crne Gore, a Skupstina Je izgubila 
kvorum za odrzavanje plenarne sjednice. Koje poteze planirate da povucete u 
cilju saniranja trenutnogstanja?"

Dr Zdravko Krivokapic, predsjednik Vlade, odgovorio Je na pitanje. Odgovor 
je komentarisao Ivan Brajovic, a predsjednik Vlade Je odgovorio na komentar. 
Poslanik Ivan Brajovic Je iznio stav na odgovor predsjednika Vlade.

3. Dr Srdan Pavicevic, oviasceni predstavnik Kluba poslanika Crno na
bijelo:

„Zelio bih da cujem, kako Vi tumacite u kontekstu najnovijih politickih 
dogadaja, odnos srpskih zvanicnika prema Vladi, Varna i zvanicnoj politici Crne

' Izrazi koji su u ovom zapisniku upotrijebljeni za fizicka lica u muskom rodu podrazumijevaju iste izraze i u 
zenskom rodu
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Gore i njenim protagonistima? Da li ce najnovija dogacJanja imati i kakve 
reperkusije na zajednicki zivot u regionu i kvalitet susjedskih odnosa izmedu 
Srbije i Crne Gore? Da li ce se stavovi zvanicnog Beograda odraziti na turizam, 
trgovinu, ekonomiju, saradnju u domenu kulture i slicno?“

Dr Zdravko Krivokapic, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor 
je komentarisao dr Srdan Pavicevic, a predsjednik Vlade Je odgovorio na 
komentar. Poslanik dr Srdan Pavicevic Je iznio stav na odgovor predsjednika 
Vlade.

4. Amer Smailovic, oviasceni predstavnik Kluba posianika Bosnjacke
stranke:

„Sta Vlada namjerava da uradi u narednom periodu kako bi zaustaviia 
porast broja nezaposlenih?"

Dr Zdravko Krivokapic, predsjednik Vlade, odgovorio Je na pitanje. Odgovor 
je komentarisao Amer Smailovic, a predsjednik Vlade je odgovorio na komentar. 
Poslanik Amer Smailovic je iznio stav na odgovor predsjednika Vlade.

5. Mr Rasko Konjevic, predsjednik Kluba posianika Socijaldemokratske 
partije Crne Gore - Albanske koalicije „Jednoglasno“:

„Kako ocjenjujete rad Vlade u proteklih 200 dana i da li smatrate da Vi 
imate nepodijeljenu podrsku Skupstine za nastavak rada Vlade, u skladu sa 
ustavnim oviascenjima?"

Dr Zdravko Krivokapic, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor 
je komentarisao mr Rasko Konjevic, a predsjednik Vlade je odgovorio na 
komentar. Poslanik mr Rasko Konjevic je iznio stav na odgovor predsjednika 
Vlade.

* * *

Sjednica je prekinuta u 15 sati, a nastavijena u 16 sati.

Preslo se na dio sjednice posvecen poslanickim pitanjima u vezi sa 
odredenom temom.

Predsjednik Skupstine podsjetio je da su saglasno clanu 193a Poslovnika 
Skupstine predsjednici poslanickih klubova parlamentarne opozicije koji 
ucestvuju u radu Skupstine, dostavili predlog sa precizno navedenom temom 
„Diplomatsko - konzularna mreza", o kojoj postavijaju pitanja ministru vanjskih 
poslova Dordu Radulovicu, kao nadleznom ministru. Saglasno clanu 193b 
Poslovnika Skupstine pravo na postavijanje pitanja nadleznom ministru 
povodom odredene teme ima predsjednik, odnosno oviasceni predstavnik 
kluba.
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Dordu Radulovicu, ministru vanjskih poslova poslanicka pitanja na temu 
„Diplomatsko - konzularna mreza" postavili su poslanici:

1. Tamara Vujovic, oviascena predstavnica Kluba poslanika Demokrate - 
Demos - Mir je nasa nacija.

Oorde Radulovic, ministar vanjskih poslova, odgovorio Je na pitanje. 
Odgovor je komentarisala Tamara Vujovic, a ministar vanjskih poslova je 
odgovorio na komentar. Poslanica Tamara Vujovic se izjasnila povodom 
odgovora ministra vanjskih poslova.

2. Mr Rasko Konjevic, predsjednik Kluba poslanika Socijaldemokratske 
partije Crne Gore - Albanske koalicije Jednoglasno".

Oorde Radulovic, ministar vanjskih poslova, odgovorio je na pitanje. 
Odgovor je komentarisao mr Rasko Konjevic, a ministar vanjskih poslova je 
odgovorio na komentar. Poslanik mr Rasko Konjevic se izjasnio povodom 
odgovora ministra vanjskih poslova.

3. Mr Bozena Jelusic, oviascena predstavnica Kluba poslanika Crno na
bijelo.

Oorde Radulovic, ministar vanjskih poslova, odgovorio je na pitanje. 
Odgovor je komentarisala mr Bozena Jelusic, a ministar vanjskih poslova je 
odgovorio na komentar. Poslanica mr Bozena Jelusic se izjasnila povodom 
odgovora ministra vanjskih poslova.

4. Mr Boris Mugosa, ovlasceni predstavnik Kluba poslanika 
Socijaldemokrata Crne Gore.

Dorde Radulovic, ministar vanjskih poslova, odgovorio je na pitanje. 
Odgovor je komentarisao mr Boris Mugosa, a ministar vanjskih poslova je 
odgovorio na komentar. Poslanik mr Boris Mugosa se izjasnio povodom 
odgovora ministra vanjskih poslova.

Predsjednik Skupstineje obavijestio da je Osma - posebna sjednica Prvog 
redovnog (proljecnjeg) zasijedanja u 2021. godini zavrsena.

* * *

Sjednica je zavrsena u 17 sati i 45 minuta.
Prekucani fonografski zapis sa sjednice cini sastavni dio ovog zapisnika.

Broj: 00-61/21-8/7 
Podgorica, 24. jun 2021. godina
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